
Emne: Bestyrelsesmøde d. 7. oktober kl. 19.00 hos Eva Agenda 

Kære Alle 
 

Hermed en foreløbig Agenda, skriv endelig hvis I har punkter at tilføje, min pc er gået 
død så derfor på denne måde. 
Agenda: 

 
1. Formandspost-skrivelse fra Bjarke ved skrivelse til beboere er Eva konstitueret? 

Evt . Skattefrit vederlag. 
2. Beskæring af træer Rene vil gøre det i okt. Nov skal jeg aftale et møde hvor meget? 
3. Opfølgning kontakt til ventilationsfirma. 

4. Opfølgning hærværksagen, hvor langt er vi 
5. Socialt arr. Forslag at vi holder næste bestyrelsesmøde på Hereford steakhouse i 

Tåstrup. D. 25. November. 
6. Lys ved elevator forslag fra Steen 
7. Opfølgning vedr vandskaden kælderrum Lene og Jim? Akut nr? 

8. Grundejerforening - Steen er der sket opfølgning fra sidste møde? 
9. Er der nyt om indsnævret vej? 

10. Status asfaltering. 
11. Rene der er stadig ikke sat sedler i opgange? 

12. Henstilling af storskrald - nyt skilt bestilles skal fastgøres ville være smart med 
tag over og aflåst. 
13. Status på gadebelysning. 

14. Mail vedr handicap parkering fra sidste møde. 
15. Mail fra Rækkehus i nr. 15 vedr cykelskur hos sig selv. 

16. Opfølgning på mail fra beboer, vedr havedør og råd i gulv Esra. 
17. Fordeling af opgaver uddelegering, Shirley vil gerne af med opgaver. 

  18. Hjemmeside, info ,hvad,hvornår input. 

 19. Status på ny administrator på Facebook. 

 20. Kontakt til Rene er svær at få fat på. 

 21. Hensynsløs parkering på fortov ved nr. 1 samt når man spærrer 2 pladser med 1 

bil. 

 22. Rengøring af containerrum. 

 23. Tv udbyder kan beboere selv vælge, ændring af kanaler Yousee. 

 24. Status på vand i kælder nr. 39. 

 

 

Referat af   bestyrelsesmøde d. 7. Oktober. 



Tilstede: Mimi, Shirley, Per, Steen og Eva 

Udeblevet: Esra 

Referent: Eva 

Vi er blevet enige om at Eva er indtrådt i bestyrelsen istedet for Kasper og Eva er 
konstitueret som formand frem til næste generalforsamling. 

Eva skiver til Bjarke og Shirley skriver til Benedikte. 

 

1. Eva booker et møde med Rene vedr. Beskæring af træer Per deltager også. 
2. Steen har talt med ventilations firma vedr. Udsugningen der stopper når det 

bliver for varmt om sommeren. Det er fordi de bliver overophedet og der 

mangler noget udluftning, Mimi kender en ingeniør og spørger om han har en 
løsning. 

3. Eva skiver til Bjarke hvor langt hærværksagen er. 
4. Vi holder næste bestyrelsesmøde på Hereford. 
5. Vedr lys ved og i elevator, Steen har undersøgt der findes ingen lov om at der 

skal skiftes til led pærer, men de anbefaler det da vi kan spare mange penge. 
Mimi skriver til Layborn ang tilbud og Steen skriver til NHL service, Shirley 

sender Steen mailadressen. 
6. Der bliver ikke tale om et akut tlf. Nr ved vandskader, beboere kan se vores 

adresser på hjemmesiden, så må de komme og banke på. 

7. Vedr. Grundejerforeningsmøde der havde MThøjgård fået lavet forslag til nye 
vedtægter som rent faktisk kun tilgodeser de nye boliger, det virker meget 

urimeligt og meget lidt gennemskueligt de vil have vi skal være med til at 
betale for al det nye f.eks 14% af 1.000.000 hvor vi nu betaler 14% af 350.000, 
til næste møde i April vil Shirley og Steen bede Ternstrøm eller Bjarke om at 

deltage. 
8. Indsnævret vej vi må nok leve med det. 

9. Asfaltering kommer først ti at ske når de er færdige med tung trafik. 
10.Shirley skriver og ringer til Rene igen, da der stadig ikke er sat sedler i opgange 

vedr henstilling af sko klapvogne m.v. 
11.Vedr henstilling af storskrald, vi skal have lavet et nyt skilt der ikke kan fjernes, 

Shirley finder ud af hvad der skal stå og Mimi bestiller det.shirley skriver til 

Rene vedr fjernelse af storskrald 
12.Mimi er utilfreds med rengøring i containerrum, Mimi vil gøre det ene rum rent. 

13.Status vedr gadebelysning Shirley vil spøge Rene vedr aflæsning. 
14.Mimi skriver til nr 15 ved cykelskur. 
15.Mimi skriver til beboer vedr råd i gulv og havedør og hvor han bor. 

16.Fordeling af opgaver Eva overtager kontakten til Bjarke. 
17.Rene er umulig at få kontakt til? 

18.Vi skal huske at skrive til Shirley hvis der er nyheder til hjemmesiden. 
19.Facebook , Steen arbejder på at blive administrator, han har skrevet til Yasmin. 



20.Snak rundt om bordet vedr tv udbyder, Yousee også fordi de ændre deres 
pakker og kanaler, beboere kan sagtens sige op og finde en anden udbyder på 

nettet. 
21.Status på vand i 39, VVS kunde ikke finde årsag og nu er der tørt. 
22.Snak vedr dårlig moral ved parkering kan kun håbe at folk vil tage lidt mere 

hensyn. 

 


